
Budgetmøde Skejbygård Kollegiet – 24/04/2024 kl. 18.30 

 

● Beboere til stede til mødet 

○ 22 beboere  

● Valg af dirigent og referat  

○ Referent 

■ Naomi 

○ Dirigent 

■ Caroline 

● Hvad er der sket i løbet af året? 

○ Vi har været til budgetmøde med kollegiekontoret, hvilket vi vil uddybe lidt senere 

 

● Budget 

○ Budgettet har lagt inde på hjemmesiden et stykke tid, hvor man har kunnet kigge på det. 

Budgetmødet blev afholdt 21. marts, hvor bestyrelsen fik gennemgået det af en 

medarbejder fra kollegiekontoret. 

○ Der er stigning i priser på både strøm, varme samt renovation - det er prisstigninger ikke 

ændringer 

○ Der er en huslejestigning på 5,1 %, svarende til 147 kr om måneden. 

 

● Kan budgettet godkendes? 

○ Enstemmigt godkendt  

● Forslag 

○ Ingen forslag 

● Valg af medlemmer  

● Simon som ny formand pr. 1 maj  

● Evt. 

● Eksamensperiode og larm  

○ Formanden laver et opslag på Facebook snarest ift. at man skal vise ekstra hensyn 

til hinanden i eksamensperioden. 

○ Man skal være ekstra opmærksom ift. larm, når man gør brug af fællesrummet 

eksamensperioden. Dette står også i reglerne for fællesrummet. 

 

● Højtalere        

○ Forsat - vi er go for at der blot kommer noget nyt op 

■ Indput for beboer om at det gamle blvier taget ned sa meget slet ikke 

virker  

 

● Sommerfest  

○ Det var en stor succes sidste år 

○ Vi afholder denne sommerfest internt igen 

○ Dato kommer i nærmeste fremtid 

 

● Døren til fællesrummet 



o Der er stadig problemer med den, så man skal være opmærksom på ikke at låse 

den efter nu 23, da man ellers ikke kan komme ind ( i nødstilfælde kan forperson 

kontaktes, men det kan ikke garantere at de er hverken hjemme eller vågen). 

 

● Plantekasser 

o Hvis der skal plantes noget, skal der være nogle, som frivilligt melder sig til det  

 

● Vi holder i senere på året (muligvis slut maj/juni) oprydning af depotrum (Dato kommer 

senere - dette kommer der mere info om fra kollegiekontoret senere 

o Det betyder at der en periode ikke er adgang til fællesrummet  

 

● Har man lyst til at lave lidt videoer til kollegiekontorets sociale medier, kan man det og få 

mulighed for at få penge til en fest for kollegiet :D Man kan læse mere om dette på 

hjemmesiden 

 

● Nogle ønsker til fester, arrangementer, mm.? 

 

● Fra beboere: 

○ 30 års jubilæumsfest 

○ Fra festudvalget: forslag til fest med/uden alkohol er meget velkommen, sendes til 

Christian. Formålet er at få folk til at føle sig tilpas.  

○ Spørgsmål til om elevatoren ikke skulle udskiftes pga. ustabil drift - den bliver skiftet i 

efteråret  

 

Afslutter mødet kl. 19:25  

 


